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till rådet

Angående: Järnvägsprojekt för höghastighetståg från Galicien till Portugal och unionens centrala 
delar

Den spanska regeringen antog för ett par månader sedan en så kallad Galicien-plan som omfattar 
projekt för höghastighetståg från Galicien till Portugal och unionens centrala delar före 2010. Rent 
konkret antogs följande projekt: förlängning av linje nr 3 för höghastighetståg i Sydöstra Europa 
(Lissabon/Porto-Madrid (2011), Dax-Bordeaux (2020), Bordeaux-Tours (2015). Linjerna Porto-Vigo-
Ferrol, Santiago (Coruña-Vigo)-Orense-Vallodolid och Ferrol-Bilbao antogs emellertid inte.

Har den spanska regeringen föreslagit dessa projekt för samfinansiering genom EU?

Är rådet berett att bedöma dessa projekt och godkänna dem, med särskild hänsyn till att de motsvarar 
Galicien historiska behov och återhämtning efter konsekvenserna från Prestige-olyckan?


